
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Datum : 20 november 2019 
Onderwerp : WKO systeem in Weideveld 
Fractie : VVD 

 

 

Schriftelijke vragen ex art. 37 RvO gemeenteraad 

Geacht college, 

Op 8 maart heeft onze fractie schriftelijke vragen ex. Art. 37 ingediend naar aanleiding van de 

inspraak over het WKO-systeem in Weideveld. Hoewel de problematiek in RIB 24 d.d. 18 april 

en RIB 43 d.d. 29 mei aan bod is gekomen, is een direct antwoord op onze vragen 

uitgebleven. Omdat de tijd niet stil staat, hebben wij de inmiddels enigszins gedateerde 

schriftelijke vragen ingetrokken. Hierbij de vragen die we op dit moment hebben. 

Op 27 juni was er een bewonersavond voor de gebruikers in het gemeentehuis, waarin enkele 

aanwezigen namens Eteck in gingen op de vragen en klachten die leefden. Tijdens deze avond 

is vanuit de gemeente aangegeven dat er een onafhankelijk onderzoek zou worden uitgevoerd 

door Merosch naar het functioneren van het systeem. 

1. Zijn de op die avond gecommuniceerde actiepunten inzake communicatie, service en 

techniek inmiddels naar tevredenheid opgepakt?  

2. Is bij het onderzoek naast het functioneren van de warmtevoorziening ook de 

legionellapreventie betrokken? 

3. Wat is de status van het onderzoek, wanneer worden de resultaten verwacht en is het 

college bereid spoedig vervolgstappen te nemen indien de resultaten daar aanleiding 

toe geven? 

Het memo in RIB 43 gaat onder andere in op de contractuele verplichtingen van Eteck jegens 

de gemeente. 

4. Heeft de gemeente inmiddels rapportages opgevraagd bij Eteck die inzicht kunnen 

bieden in het technisch functioneren en het al dan niet voldoen aan wettelijke en 

contractuele eisen van de centrale installatie? 

In een uitzending van Radar op 18 november 2019 kwam naar voren dat de vaste kosten voor 

gebruikers erg hoog zijn, dat er nagenoeg geen mogelijkheden zijn om kosten te besparen. 

Zeker voor mensen in een sociale huurwoning kan dit problematisch uitpakken.  

5. Zijn de jaarlijkse verwarmingskosten in Weideveld ook relatief hoog, en leidt dit tot 

financiële problemen voor met name kwetsbare huishoudens? 

6. Is het college bekend met het gebrek in de ‘niet meer dan anders’-systematiek, 

waardoor de kosten van duurzame warmtebronnen meestijgen met de gasbelasting, en 

is het college bereid om bij het ministerie of de VNG aandacht te vragen voor een 

oplossing? 

In de uitzending werd tevens aangegeven dat het bewoners nu vaak juridisch onmogelijk 

wordt gemaakt om over te stappen op andere warmtebronnen. Ervaringen in Duitsland wijzen 

uit dat bij een dergelijke verplichting de prikkel voor de exploitant om actief te sturen op 

kwaliteit en kosten wegvalt. 

7. Hoe beoordeelt het college de wenselijkheid van een juridische aansluitplicht voor 

huidige en toekomstige collectieve warmteprojecten, mede met het oog op de komende 

warmtevisie? 

Namens de VVD-fractie, 

Robin S. Kersbergen 

 

 


